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    Komisia pre cirkevné a spoločenské otázky 

 Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 

 

Košice:  29. 07. 2022 

Číslo:  4683/2022/OddOPaZV-32141 

 Vybavuje:  Miroslava Segedová 

 e-mail: miroslava.segedova@vucke.sk 

 telefón: 055/72 68 248 

 

 

ZÁPISNICA 

 

z 27. rokovania Komisie pre cirkevné a spoločenské otázky Zastupiteľstva 

Košického samosprávneho kraja, konaného dňa 25. 07. 2022 
na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č. 1 v  Košiciach 

zasadačka č. 310 (2. poschodie)  

 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie  

3. Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2022 

4. II. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2022 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení 

Spojenej školy, Bielocerkevská 29, Košice s organizačnými zložkami Stredná odborná 

škola pedagogická, Bielocerkevská 29, Košice a Materská škola, Bielocerkevská 29, 

Košice  

6. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení 

Výdajnej školskej jedálne, Bielocerkevská 29, Košice  ako súčasť Spojenej školy, 

Bielocerkevská 29, Košice  

7. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o financovaní 

základných umeleckých škôl, jazykových škôl, materských škôl a školských zariadení  

v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

8. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým  

sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja  

č. 13/2016 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách 

a v školských zariadeniach 

9. Ekumenická spolupráca – bod z plánu úloh 

10. Aktivity na podporu rodiny – bod z plánu úloh 

11. Návrhy, podnety a požiadavky 

12. Rôzne 

13. Záver 

 

 

 

 

 



2 

 

K bodu č. 1   

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

 

Vyjadrenie: Podpredseda komisie Ing. Kokarda privítal prítomných členov komisie a otvoril  

27. rokovanie komisie. Z celkového počtu 23 členov komisie bolo prítomných 12 členov 

komisie, čo je nadpolovičná väčšina a komisia bola uznášaniaschopná. Z rokovania komisie 

boli ospravedlnení: p. Saxa, p. Cibereová, p. Potocký, p. Havrila, p. Petrovčik.  

Z 27. rokovania komisie bol vyhotovený zvukový záznam výlučne pre účely zhotovenia 

zápisnice. Návrh programu rokovania komisie bol členom komisie zaslaný e-mailom.  

Do návrhu programu neboli doplnenia, resp. ďalšie pripomienky členov komisie. 

 

Diskusia: bez diskusie 

 

Záver: Predsedajúci požiadal členov komisie o  hlasovanie o programe ako celku. 

 

Uznesenie č. 15/2022  

Komisia schvaľuje program 27. rokovania komisie.  

 

Hlasovanie č. 1   

Prítomní: 12 

 

Za:  12                                       Proti: 0                                 Zdržal sa: 0 

Predsedajúci skonštatoval, že program 27. rokovania komisie bol schválený. 

 

 

K bodu č. 2: 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie  

 

Vyjadrenie: Tajomníčka komisie informovala prítomných členov, že na ostatnom rokovaní 

komisie k bodu  - Informatívna správa o Geoportáli Košického kraja, viacerí členovia komisie 

vzniesli požiadavku, resp. odporúčanie zapracovať do priestorových údajov prepojenie 

kostolov, sakrálnych pamiatok znázornených na mape s bližšími informáciami a údajmi  

o stavbe, resp. preklik na farnosť, pod ktorú daný kostol, sakrálna pamiatka patrí. Požiadavka 

bola zaslaná pre daný odbor a je v riešený. 

 

Diskusia:  bez diskusie 

 

Záver: Komisia zobrala na vedomie informáciu o kontrole plnenia uznesení a požiadaviek 

z komisie. 

 

Uznesenie č. 16/2022  

Komisia berie na vedomie informáciu o plnení uznesení a požiadaviek z komisie.  

 

Hlasovanie č. 2  

Prítomní: 12 

 

Za:   12                                       Proti: 0                           Zdržal sa: 0  

Návrh bol schválený. 
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K bodu č. 3: 

Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2022 

  

Vyjadrenie: Podpredseda komisie požiadal zástupcu odboru financií, aby uviedol materiál.  

Ing. Lipovská informovala, že plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja  

je spracované v súlade s rozpočtovou klasifikáciou a na základe hospodárenia KSK  

k 30. 06. 2022. Predbežné vyhodnotenie cieľov a ukazovateľov programového rozpočtu  

je súčasťou materiálu, ktorý bol členom komisie sprístupnený pred rokovaním komisie. 

 

Diskusia:  bez diskusie 

 

Záver: Komisia berie na vedomie Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja. Komisia 

odporúča materiál Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Uznesenie č. 17/2022  

Komisia odporúča materiál Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu. 

 

Hlasovanie č. 3 

Prítomní: 12 

 

Za:  12                                     Proti: 0                                   Zdržal sa: 0  

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 4: 

II. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2022 

  

Vyjadrenie: Podpredseda komisie požiadal Ing. Lipovskú z odboru financií, aby uviedla 

materiál. V samotnej II. Úprave rozpočtu KSK v roku 2022 ide o úpravy rozpočtu 

vyplývajúce zo zvýšených nedaňových príjmov, z grantov, z poskytnutých dotácií zo štátneho 

rozpočtu a z Európskej únie, z použitia fondu na výdavky a výdavkové finančné operácie  

do bežných a kapitálových výdavkov a z presunov z bežných výdavkov do kapitálových 

výdavkov. Najvýraznejšou úpravou je zvýšenie bežných výdavkov na vyplatenie jednorazovej 

odmeny pre všetkých zamestnancov, ktorú schválila vláda, a ktorú je potrebné vyplatiť  

do konca tohto roka. Ide o navýšenie bežných výdavkov vo výške 1 992 000 eur pre všetky 

odvetvia a organizácie v zriaďovateľskej pôsobnosti  KSK. Finančné krytie týchto výdavkov 

je v úprave rozpočtu navrhované z vrátenej nevyčerpanej dotácie, ktorá bola poskytnutá 

obchodnej spoločnosti Geosurvey, s. r. o. 

 

Diskusia: V rámci diskusie vystúpili členovia komisie JUDr. Hlinka a Mgr. Széles.  

JUDr. Hlinka sa v rámci diskusie bližšie informoval o vládou schválenej jednorazovej odmene 

a p. Széles reagoval na informácie o plánovaných výdavkoch na cyklotrasy. Ing. Lipovská 

zodpovedala na všetky diskusné príspevky.  

 

Záver: Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu. 
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Uznesenie č. 18/2022  

Komisia odporúča Zastupiteľstva KSK materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu. 

 

Hlasovanie č. 4 

Prítomní: 12 

 

Za:  12                                      Proti: 0                                   Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 5: 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení 

Spojenej školy, Bielocerkevská 29, Košice s organizačnými zložkami Stredná odborná 

škola pedagogická, Bielocerkevská 29, Košice a Materská škola, Bielocerkevská 29, 

Košice  

  

Vyjadrenie: Podpredseda komisie požiadal zástupcu odboru školstva, aby uviedol materiál. 

Ing. Partilová stručne prítomných členov informovala o zriadení Spojenej školy 

Bielocerkevská 29, Košice s dvoma organizačnými zložkami Stredná odborná škola 

pedagogická, Bielocerkevská 29, Košice a Materská škola, Bielocerkevská 29, Košice do siete 

škôl a školských zariadení Slovenskej republiky od 1. septembra 2022. Dňa 02. 06. 2022 bola 

MŠVVaŠ SR zaslaná žiadosť o zaradenie tejto Spojenej školy do siete škôl a školských 

zariadení podľa platnej legislatívy. Ďalej informovala, že zriadením Spojenej školy reaguje 

Košický samosprávny kraj na zabezpečenie potreby predprimárneho vzdelávania rodín 

odídencov z Ukrajiny a zároveň napĺňa opatrenie 1.2.3 Regionálnej stratégie výchovy  

a vzdelávania v stredných školách v Košickom samosprávneho kraji 2021 – 2025. 

  

Diskusia: K materiálu neboli pripomienky. Bez diskusie.  

 

Záver: Komisia odporúča materiál Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu. 

 

Uznesenie č. 18/2022  

Komisia odporúča materiál Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu. 

 

Hlasovanie č. 5  

Prítomní: 12 

 

Za: 12                                     Proti: 0                                Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 6:  

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení 

Výdajnej školskej jedálne, Bielocerkevská 29, Košice  ako súčasť Spojenej školy, 

Bielocerkevská 29, Košice  

 

Vyjadrenie: Podpredseda komisie požiadal Ing. Partilovú z odboru školstva, aby uviedla 

materiál. Súčasťou Spojenej školy, Bielocerkevská 29, Košice je VZN navrhované zriadenie 

Výdajne školskej jedálne do siete škôl a školských zariadení SR s účinnosťou od 01. 09. 2022. 
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V nadväznosti na uvedenú skutočnosť bola MŠVVaŠ SR v zmysle platnej legislatívy zaslaná 

žiadosť o zaradenie do siete škôl a školských zariadení. Účinnosť tohto VZN sa navrhuje 

dňom  01. 09. 2022 z dôvodu naliehavého verejného záujmu, ktorým je zabezpečenie 

výchovno-vzdelávacieho procesu.  

 

Diskusia: Bez diskusie.  

 

Záver: Komisia odporúča materiál Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu. 

 

Uznesenie č. 19/2022  

Komisia odporúča materiál Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu. 

 

Hlasovanie č. 6  

Prítomní: 12 

 

Za:  12                                       Proti: 0                                   Zdržal sa:  0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 7: 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o financovaní 

základných umeleckých škôl, jazykových škôl, materských škôl a školských zariadení  

v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

 

Vyjadrenie: Podpredseda komisie požiadal zástupkyňu z odboru školstva, aby uviedla materiál. 

Mgr. Gajdošová prítomných informovala, že s účinnosťou od 01. 01. 2022 bol novelizovaný 

zákon č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve, na základe ktorej  

je predložený návrh VZN, ktoré určuje podrobnosti financovania škôl a školských zariadení. 

Ďalej informovala o aktuálnych normatívoch aktuálne platného VZN a ich navrhovaných 

zmenách. 

 

Diskusia: bez diskusie  

 

Záver: Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu. 

 

Uznesenie č. 20/2022  

Komisia odporúča materiál Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu. 

 

Hlasovanie č. 7  

Prítomní: 12 

 

Za:  12                                        Proti: 0                                  Zdržal sa:  0 

Návrh bol schválený. 
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K bodu č. 8: 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým  

sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja  

č. 13/2016 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách 

a v školských zariadeniach 

 

Vyjadrenie: Podpredseda komisie požiadal Ing. Gajdošovú z odboru školstva, aby uviedla 

materiál. Informovala o navrhovaných zmenách a doplneniach VZN KSK č. 13/2016. 

Uvedené zmeny zohľadňujú v školách a v školských zariadeniach v zriaďovateľskej 

pôsobnosti KSK doplnenie: výšky mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov  

v materskej škole, výšky mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školskom 

klube detí, finančných pásiem na nákup potravín na jedno jedlo a príspevok stravníka 

v školskej jedálni pri materskej škole pre klasické stravovanie a diétne stravovanie. 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne otázky ani pripomienky. Bez diskusie.  

 

Záver: Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu. 

 

Uznesenie č. 21/2022  

Komisia odporúča materiál Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu. 

 

Hlasovanie č. 8  

Prítomní: 12 

 

Za:  12                                        Proti: 0                                    Zdržal sa:  0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 9: 

Ekumenická spolupráca – bod z plánu úloh 

 

Vyjadrenie: Predsedajúci požiadal o vyjadrenie jednotlivých zástupcov cirkví, členov komisie, 

aby informovali o aktuálnej ekumenickej spolupráci. 

 

Diskusia: V rámci diskusie k tomuto bodu vystúpil Mgr. Széles, ktorý stručne informoval 

o uskutočnených, resp. pripravovaných aktivitách a činnostiach v rámci pôsobenia 

Ekumenického spoločenstva. Prítomných členov informoval, že vzhľadom na končiace 

funkčné obdobie moderátora a zástupcu moderátora, Ekumenické spoločenstvo v mesiaci 

september 2022 čaká ich voľba. Ďalej informoval, že Ondavsko-hornádsky seniorát 

RKCS uskutočnil dlho pripravovaný Seniorátny deň v Ďurkove. Stretnutie  nieslo názov „Ako 

orly“ a bolo venované všetkým vekovým kategóriám. Početnú účasť tvorili rodiny s deťmi, 

pre ktorých bol pripravený pútavý program a sprievodné akcie. 

Počas diskusie odišiel jeden člen komisie. 

 

Záver: Komisia zobrala uvedené informácie na vedomie.  
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K bodu č. 10: 

Aktivity na podporu rodiny – bod z plánu úloh 

 

Vyjadrenie: Predsedajúci poprosil členov komisie, aby v rámci tohto bodu informovali 

ostatných členov o uskutočnených aktivitách na podporu rodiny.  

 

Diskusia: V rámci diskusie k tomuto bodu vystúpila PaedDr. Mgr. Vancáková, ktorá 

prítomných členov informovala o aktuálnom projekte Majáku nádeje, o. z. pod názvom 

„Integrácia sociálne vylúčených osôb na trh práce“. Cieľom projektu je zapojenie a príprava 

neaktívnych osôb pre vstup na trh práce. Hlavnou cieľovou skupinou sú osoby, ktoré nie sú 

zamestnancami, SZČO, nie sú uchádzačmi o zamestnanie, nie sú v žiadnej evidencii 

a z dôvodu nedostatočného vzdelania majú problém sa uplatniť na trhu práce a nájsť  

si zamestnanie. Projekt je financovaný z ESF a Európskeho fondu regionálneho rozvoja.  

Do projektu bude zapojených približne 40 takýchto neaktívnych osôb, z čoho minimálne  

4 osoby by sa mali uplatniť na trhu práce, prípadne absolvujú proces vzdelávania. Prítomných 

členov komisie zároveň poprosila, ak by vedeli a mali vedomie o takýchto neaktívnych 

osobách, aby ju neváhali kontaktovať. 

 

Záver: Komisia zobrala uvedené informácie na vedomie.  

 
 

K bodu č. 11: 

Návrhy, podnety a požiadavky 

 

Vyjadrenie: Predsedajúci Ing. Kokarda vyzval v tomto bode prítomných členov, aby predniesli 

svoje ďalšie návrhy, podnety a prípadné požiadavky.  

 

Diskusia: Vzhľadom na to, že členovia komisie v tomto bode nemali žiadne príspevky, 

stanoviská a požiadavky, na základe tejto skutočnosti sa hlasovanie neuskutočnilo.  

 

 

K bodu č. 12: 

Rôzne 

 

Diskusia: Prítomní členovia komisie nemali v tomto bode žiadne diskusné príspevky. 

 

 

K bodu č. 13: 

Záver 

 

Podpredseda komisie Ing. Kokarda konštatoval, že program rokovania komisie bol vyčerpaný, 

poďakoval prítomným za účasť a ukončil 27. rokovanie komisie.  

 

 

 

 

.................................................... 

Miroslava Segedová  v. r. 

tajomník komisie 

...................................................... 

Ing. Ján Kokarda  v. r. 

predseda komisie 

 
                                                                                                                                     


